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ROMANIA 

JUDETUL BIHOR 

CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI CIUHOI 

Nr.1642/27.09.2012 
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 Incheiat azi 27.09.2012 in sedinta ordinara  a Consiliului local al comunei 

Ciuhoi, stabilita prin dispozitia primarului nr.108/21.09.2012, sedinta care a avut loc la 

sediul administrativ al acestei institutii publice, ora 8.30. 

 La prezenta sedinta au participat urmatorii consilieri: Buzas Ioan Nicolae-viceprimar,  

Boros Stefan, Braun Tibor, Costa Mircea Andrei, Fabian Robert-Csongor, Hundemer Kinga 

Maria, Meszaros Anita, Nagy Karoly, Opre Viorel Florian, Varga Bela. 

  A  absentat  consilier :  Kiss Stefan Alexandru, 

 Au participat de drept:  d-ul Molnar Jozsef – primar  si  d-na  Mela Maria-Elena – 

secretar ,   

Au mai participat  d-na Borbely Zita – consilier contabil, si d-ul Erdei Danut Eugen – 

delegat satesc al satului Cenalos. 

 

La deschiderea sedintei, d-ul primar a aratat d-lor consilieri, ca incepand cu 

aceasta sedinta, Consiliul local Ciuhoi are un nou membru, in persoana d-lui Erdei 

Danut-Eugen, ales delegat satesc la sedinta Adunarii Satesti a satului Cenalos, din data 

de 16.09.2012, 

 

In continuare, d-na secretar a adus la cunostinta d-lor si d-nelor consilieri ca este 

momentul pentru alegerea unui nou presedinte de sedinta pentru urmatoarele 3 luni. 

 - asteptam propuneri. 

 D-soara Meszaros Anita: propun pe d-ul Opre Viorel Florian . 

 Alte propuneri nu mai sunt. Cine este pentru? 

 Se aproba alegerea presedintelui de sedinta in persoana d-lui OPRE VIOREL 

FLORIAN  cu unanimitate de voturi pentru  si se adopta Hotararea nr.19. 
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D- ul Opre Viorel Florian – presedinte de sedinta, la invitatia d-lui primar,  a 

supus spre dezbaterea Consiliului local al comunei Ciuhoi,  Ordinea de Zi a sedintei, la 

care i-a dat citire: 

 
1. Alegerea presedintelui de sedinta. 
2. Aprobarea ordinii de zi. 
3. Aprobarea procesului verbal al �edin�ei ordinare din data de  09.08.2012. 
4. Proiect de hotarare privind rectificarea bugetului Consiliului local al 

comunei Ciuhoi pentru anul 2012. 
5. Proiect de hotarare privind desemnarea unui reprezentant al  Consiliului 

local al comunei Ciuhoi in Consiliul de Administratie al Scolii cu cls.I-
VIII Saniob. 

6. Proiect de Hotarare privind modificarea art.3 din HCL nr.34 din 28.06.2010 
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privind constituirea A.D.I. ECOLECT GROUP. 
DIVERSE: 
1.    Discutarea aspectului privind modalitatea de paza in comuna Ciuhoi. 

 

Ordinea de zi a  fost aprobata cu 10 voturi pentru, adoptandu-se Hotararea nr.20. 

Inainte de inceperea dezbaterii materialelor inscrise in ordinea de zi  a sedintei, d-

na secretar a pus la dispozitia  consilierilor locali procesul verbal al sedintei ordinare 

din  09.08.2012, pe care l-a supus spre aprobarea Consiliului local . 

Drept urmare procesul verbal a fost aprobat cu  10 voturi pentru, adoptandu-se 

Hotararea nr.21.  

La punctul patru din ordinea de zi, Proiect de hotarare privind rectificarea 

bugetului Consiliului local al comunei Ciuhoi pentru anul 2012, d-na Borbely Zita, 

la invitatia presedintelui de sedinta, a prezentat Raportul de specialitate la proiectul de 

hotarare,  

In urma celor expuse si a detalierii sumelor cuprinse in rectificarea de buget, d-ul 

primar invita la discutii si intrebari. 

Nu se inscrie nimeni la discutii. 

d-ul Opre Viorel Florian – presedinte de sedinta, a supus spre aprobare punctul 

patru al ordinii de zi, adoptandu-se Hotararea nr.22, cu 10 voturi pentru, 0 voturi 

impotriva si 0 abtineri . 
  
 La punctul cinci din ordinea de zi,  Proiect de hotarare privind desemnarea 
unui reprezentant al  Consiliului local al comunei Ciuhoi in Consiliul de 
Administratie al Scolii cu cls.I-VIII Saniob, d-ul presedinte de sedinta invita pe d-na 
secretar al comunei Ciuhoi sa prezinte materialul, 

D-na secretar prezinta expunerea de motive si arata ca, pentru buna desfasurare a 

activitatii Scolii cu personalitare juridica Saniob , se va desemna o persoana care sa 

reprezinte Consiliul local al comunei Ciuhoi in Consiliul de Administratie al Scolii cu 

cls.I-VIII Saniob, care, pe parcursul anului scolar 2012-2013 va fi prezent la sedintele 

de lucru a Consiliului de administratie al scolii. 

d-ul primar arata ca ar fi recomandabil ca persoana desemnata sa aiba copii in 

cadrul scolii, dar daca timpul nu le permite, nu este nici o problema sa fie desemnate si 

alte persoane. 

Va invitam la propuneri: 

d-ul Opre Viorel Florian propune pe d-soara Meszaros Anita. 

Alte propuneri nu mai sunt. Cine este pentru? 

 Se aproba alegerea reprezentantului Consiliului local al comunei Ciuhoi in 

Consiliul de Administratie al Scolii cu cls.I-VIII Saniob, in persoana d-soarei  

MESZAROS ANITA  cu unanimitate de voturi pentru  si se adopta Hotararea nr.23. 
 

 La punctul sase din ordinea de zi, Proiect de hotarare privind modificarea 

art.3 din HCL nr.34 din 28.06.2010 privind constituirea A.D.I. ECOLECT GROUP, d-

na secretar a prezentat Expunerea de motive la proiectul de hotarare si arata ca in urma 

alegerilor locale din data de 10.06.2012, Consiliul Judetean Bihor solicita schimbarea 

reprezentantului legal in cadrul A.D.I. ECOLECT GROUP, Asociatie constituita in anul 

2010, mandatul anterior. 
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d-ul Opre Viorel Florian – presedinte de sedinta, a supus spre aprobare punctul 

sase al ordinii de zi, adoptandu-se Hotararea nr.24, cu 10 voturi pentru, 0 voturi 

impotriva si 0 abtineri . 

Diverse  

D-ul primar: referitor la punctul inscris pe ordinea de zi, cunoasteti deja situatia 

privind camerele video, instalate de Romtelecom, care , asa cum stiti si v-ati 

convins, nu functioneaza corespunzator cerintelor. Adica noaptea sunt inutile.  

Astfel, s-au facut demersuri pentru rezilierea contractelor cu Romtelecom, fapt care 

inca nu s-a finalizat, nu am primit nici un raspuns. Tot ce este posibil sa fim dati in 

judecata, dar eu consider ca vom avea castig de cauza avand in vedere situatia de 

fapt. Totusi, ca sa nu fim descoperiti in ce priveste paza comunei, eu vin cu 

propunerea sa reluam activitatea de paza prin contractarea unui serviciu, asa cum l-

am avut in anul anterior.  

 d-ul Costa Andrei: va rog sa-mi spuneti, pentru ca si pe mine ma intreaba 

oamenii, pentru ce platim taxa de paza. 

 D-ul primar: taxa de paza a fost stabilita si aprobata cu ani in urma si nu a mai 

fost modificata. Aceasta asigura, ca sa stiti si d-voastra, doar 50% din costuri. 

Cheltuieli avem si la ora actuala, facturile de la Romtelecom unde sunt introduse 

ratele pentru instalarea materialelor video si contravaloarea acestora trebuiesc platite 

pana la finalizarea situatiei. 

 d-ul primar: in continuare, vreau sa aduc in discutie situatia Asociatie Sportive, a 

echipei de fotbal, care, din cate am inteles a ramas fara Presedinte. Trebuie sa 

vedem ce facem in continuare cu echipa de fotbal iar eu sunt de parere ca ar trebui 

sa incercam sa o sustinem  cum putem, in continuare. 

 d-ul Erdei Danut: cand va fi curatata marginea drumului? 

 d-ul primar: imediat ce terminam cu problemele care nu suporta amanare 

(finalizarea finisarilor la scoli, asigurarea lemnelor la primarie, scoli, etc.) d-ul 

viceprimar se va ocupa si de curatarea drumurilor. 

 d-ul Erdei Danut: sunt mereu intrebat de ce nu se da in functiune spatiul de la 

fostul magazin al Cooperatiei. 

  d-ul primar: deocamdata suntem in discutii cu Federalcoop pentru ca ei sustin ca 

este proprietatea lor (fapt pe care nu-l pot dovedi) in timp ce in CF apare comuna 

Cenalos. Oricum, dupa cum bine stiti, nu putem da in chirie spatiul public, fara a 

avea la baza o solicitare si licitatia publica. Deci, mai intai, cineva ar trebui sa 

solicite un spatiu Consiliului local si numai cu aprobarea acestuia vom putea scoate 

la licitatie. 

 

Alte discutii nu au mai fost. 

D-ul Opre Viorel Florian – presedintele de sedinta: 

 - Declar sedinta incheiata.  Va multumesc! 

 

 Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces verbal. 

 

 

 PRESEDINTE DE SEDINTA                                          SECRETAR 

              OPRE VIOREL FLORIAN                                          MELA MARIA-ELENA 


